
 

 

Van: Remko Burgers  
Verzonden: dinsdag 21 november 2023 19:56 
Aan: griffie Doetinchem <griffie@doetinchem.nl> 
Onderwerp: Onderwerp "coffeeshop Veemarkt 10" voor beeldvormende raad 
 
Beste heer/mevrouw, 
 
Graag zou ik het onderwerp “coffeeshop Veemarkt 10” willen agenderen voor de eerst 
mogelijke beeldvormende raad.  
 
Wij maken ons als buurtbewoners van de geplande coffeeshop aan de Veemarkt 10 ernstige 
zorgen over de leefbaarheid van onze buurt. Bijgevoegde twee brieven hebben we als reactie 
aan de burgemeester verstuurd. De brief “Reactie buurtbewoners op plan coffeeshop 
Veemarkt 10” is door 37 adressen ondertekend. Vanwege privacy is de versie zonder 
handtekeningen bijgevoegd. 
 
Samengevat is het volgens het drugsbeleid van de gemeente Doetinchem de bedoeling dat 
coffeeshops bedoeld zijn voor lokale verkoop en niet voor overlast mogen zorgen. De 
beleidsregels pakken in dit geval echter erg ongelukkig uit, waardoor er nu een coffeeshop aan 
de rand van een woonwijk met veel kinderen gepland is. Bovendien verwachten wij een groot 
aantal bezoekers op deze locatie. Het pand ligt namelijk nagenoeg aan een invalsweg en heeft 
een grote parkeerplaats voor de deur. Met coffeeshop Diamond binnen 5 minuten loopafstand 
kunnen bezoekers 2x de maximale hoeveelheid cannabis kopen en zullen er meer gebruikers 
van buiten de gemeente en zelfs vanuit Duitsland de reis naar Doetinchem ondernemen. Dit 
zal leiden tot veel overlast voor onze buurt, waarbij we ons de meeste zorgen maken over 
onze kinderen die graag in de buurt op straat spelen.  
 
Vanwege deze reden willen we graag hulp van de gemeenteraad om te voorkomen dat deze 
ongelukkige uitkomst uit het drugsbeleid werkelijkheid wordt. 
 
Omdat de burgemeester mogelijk al op korte termijn zal overgaan tot een definitief besluit 
over dit onderwerp, willen we graag op een zo kort mogelijke termijn inspreken in de 
beeldvormende raad. We horen graag wanneer dit kan.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Remko Burgers 
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